
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 1. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1645
Ifølge ministerens besvarelse af MOF alm. del – spørgsmål 1206 har Slagelse, Køge,
Gentofte og Hillerød kommuner udskudt beslutning om eventuelle krav til medicinrester i
hospitalernes tilslutningstilladelser med den begrundelse, at der vil være etableret central
rensning på spildevandsforsyningernes renseanlæg inden for perioden 2023 - 2026. Vil
ministeren oplyse, om det er i overensstemmelse med lovgivningen at udskyde en beslut-
ning yderligere med denne begrundelse, da de nævnte hospitaler allerede er udpeget
som punktkilder, og da der har eksisteret BAT-løsning til decentral rensning på hospitaler-
ne siden 2016, jf. Miljøstyrelsens vejledende udtalelse vedrørende hospitalsspildevand
fra april 2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Nordqvist (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Nordqvist@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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